

签证申请流程

Visa Application Process

目录

长期签证申请X1 Visa Application

CONTENTS

短期签证申请 X2 Visa Application





01

长期签证申请

X1 Visa Application



非中国地区办理长期居留许可 Applying for X1 Visa in Non Chinese Regions

- 1. 长期居留许可 (X1 Visa):
- 在中国境内学习天数多余等于180天 Studying for more than 180 days within China
- 多次往返 Multiple Entry
- 2. 非中国地区办理长期签证一共有5个步骤。

There are a total of 5 steps to apply for a long-term visa for non Chinese regions.



- (1) 第一步,学生需正确填写入学申请表并提交护照首页照片及个人近期电子照片一张,学校将提交上级部门进行留学生审查,审查时间大概是7-10天。
- **Step 1:** Students need to fill out the application form for admission correctly and submit the passport front page photo and one recent electronic photo of the individual, which will be submitted to the higher authorities for international student review, which will take about 7-10 days.
- (2) 第二步,审查通过后,学生将在所留邮箱中收到下载链接,根据链接自行下载JW202表,同时学院也会发送录取通知书至邮箱。打印这两份文件并查看所在国中国大使馆关于签证办理的具体要求。
- **Step 2:** After passing the examination, students will receive a download link in the email address they have left, follow the link to download the JW202 form on you own, and the college will also send a letter of acceptance to your email address. Print these two documents and check the specific requirements of the Chinese Embassy in your country for visa processing.

(3) 第三步,于中国大使馆或者领事馆申请中国留学签证。不同国家办理签证的时间不同,大概是1~3周。

Step 3: To apply for a Chinese student visa at the Chinese Embassy or Consulate. The visa application time varies from country to country, about 1~3 weeks.

(4) 第四步,入境中国报到后,需去指定的体检中心体检,体检结果寄送至学院,需3-5天。

Step 4: After entering China and reporting for duty, you need to go to a designated medical examination center for a physical examination, and it will take 3-5 days for the results of the examination to be sent to the college.

(5) 第五步,与老师一起去签证中心换签。

Step 5: Go to the Visa Center with your teacher to exchange formal visa.





与境外办理流程相同,但不需去中国大使馆。

The same process as outside China, but without the need to go to the Chinese Embassy.





短期签证申请 X2 Visa Application



4 た三世のたださて バントゥン

1. 短期签证 (X2 Visa)

- 在中国境内学习天数少于等于180天 Studying in China for less than or equal to 180 days
- 单次入境 Single Entry

2. 短期签证与长期签证申请步骤一样,但不需体检与去出入境换签,时间约1-2周。

Short-term visas follow the same steps as long-term visas, but do not require a medical examination and a visit to the immigration office to exchange the visa, which takes about 1-2 weeks.



BICC欢迎您

Welcome to BICC